

5.2 困難

我們的目標是在大部分住宅樓宇的每一樓層設置廢物分類回收設施，然而現時只有約210個參與屋苑能在樓層設置廢物分類回收設施，其他屋苑因面對不同的困難，只能在樓下設置廢物分類回收設施。屋苑常遇到的困難包括：

- 樓宇沒有樓層垃圾房以放置廢物分類回收設施
- 垃圾房的空間不足以放置廢物分類回收設施
- 擔心在樓梯平台設置廢物分類回收設施會阻塞走火通道（樓梯平台已放置一般的垃圾桶）
- 擔心在樓層設置廢物分類回收設施的成本過高



5.2 Constraints

Our goal is to see waste separation facilities set up on each floor of most residential buildings. However, a number of estates have faced difficulties in doing this and only 210 estates are using a floor-based system. The others have installed waste separation facilities at ground floor only. Some of the difficulties encountered included:

- lack of a refuse room to accommodate waste separation bins on each floor
- lack of space in refuse rooms to accommodate waste separation bins
- concern that placing waste separation bins on staircase landings will block means of fire escapes (regular rubbish bins are already placed there)
- concern that the cost of installing waste separation bins on all building floors is too high

